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ZÁPIS Z 23. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 8. října 2024 
Přítomni: Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; doc. Ing. Ludmila Nováková, Ph.D., doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D., Ing. 
Elena Střihavková, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D., doc. Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D., Ing. Tomáš Vlach 
Omluveni: Ing. Patrik Balcar, Bc. Vladimír Macháček.; 
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška; Ing. Bc. Vladislav Síťař, Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Schválení zápisu z 22. zasedání AS FSI 
4. Jednací řád AS FSI 
5. Žádost o čerpání z FRIMu FSI 
6. Ekonomické záležitosti 
7. Různé 
8. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, že je 
přítomno 6 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [89]. 
 
Ad 3) Předseda senátu, vyzval senátory k připomínkám k zápisu z 22. zasedání AS FSI. Zápis byl bez připomínek. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [90]. 
 
Ad 4) Předseda senátu, Jan Novotný v rámci Jednacího řádu AS FSI poděkoval legislativní komisi a jejich 
připomínkám, jmenovitě Aleně Chvátalové a Zdeňkovi Svobodovi. Předseda senátu vyzval k připomínkám 
a následné diskuzi.  
 
Přišel senátor Tomáš Vlach (8:35 hod.). 
 
Po diskuzi došlo k projednání jednotlivých připomínek, kdy bylo AS FSI domluveno na těchto úpravách: 

- Sjednocení lhůt – na kalendářní dny 
- Sjednotit zkratku AS FSI 
- Zvukový záznam bude pouze pro FSI 
- Čl. 6 doplnit lhůtu do kdy se stane – 10 kalendářních dnů 
- Čl. 7 Stálé komise – přejmenovat na pracovní komise 
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- Svolávání AS FSI na žádost nejméně jedné třetiny členů AS FSI.  
Po zapracování bude rozesláno k hlasování per rollam, ve zkrácené lhůtě. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Předseda senátu, Jan Novotný, předal slovo panu tajemníkovi Pavlovi Houškovi, který přednesl žádost 
o finanční čerpání z FRIMu FSI, viz příloha č. 3, na připojení EPS a kamerový systém z budovy CEMMTECH 
na ostrahu a centrální pult v budově CPTO. 
 
Návrh usnesení [91]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 206 000,-Kč včetně DPH z FRIM FSI na připojení 
EPS a kamerového systému z budovy CEMMTECH na ostrahu a centrální pult v budově CPTO.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [91]. 
 
Ad 6) Tajemník, Pavel Houška, informoval senát o finančním čerpání fakulty, viz příloha č. 4.  
Senátorka Ludmila Nováková vznesla dotaz ohledně TA 16, vědy a výzkumu, kde je nízké čerpání a na jeho 
negativní dopad na výsledky. Děkan, Jaromír Cais, informoval, že v rámci typu akce šestnáct, byly vyhlášeny výzvy 
k podávání žádostí, podaných žádostí nebylo mnoho, nebyl projeven velký zájem ze strany akademických 
pracovníků. 
Dále se senátorka dotazovala, na skutečnost, když by projekt GET CENTRUM UJEP, nebyl, kam by byly přeřazeny 
náklady, které jsou tam naúčtovány. Tajemníkem, Pavlem Houškou, bylo sděleno, že se jedná o vyčerpané 
prostředky, které by byly přiřazeny na TA 01 (provoz fakulty).  
Senát byl informován, že s největší pravděpodobností skončí fakulta v černých číslech (v plusu) i bez využití půjčky 
od vedení UJEP (rektorátu).  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 7) Děkan, Jaromír Cais, informoval o akreditaci doktorského studijního programu, která je do konce letošního 
roku. Dále informoval o nově připravující se akreditaci doktorského studijního programu Technologie a materiály 
spolu s garantem doktorského studia, Liborem Benešem. Dále byl senát informován o financování doktorandů dle 
novely zákona od 1. 1. 2025. 
Senát byl informován o nárůstu počtu zapsaných studentů na FSI o 38 %, oproti loňskému roku.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 8) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 12. 11. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 89 a č. 91. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová 

 
 
V Ústí nad Labem dne 8. října 2024 
 
 
 
               doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 
Příloha č. 1 Jednací řád AS FSI_připomínky dr. Chvátalové 
Příloha č. 2 Jednací řád AS FSI_připomínky dr. Svobody 
Příloha č. 3 Žádost o čerpání z FRIMu FSI 
Příloha č. 4 Přehled čerpání FSI 
 
 
 


